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I) Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Godkjent 

 
II) Godkjenning av protokoll 

Samlet protokoll fra møtene den 26.09.2024 og 07.10.2024 godkjennes i slutten 
av oktober. 

 

 

III) Diskusjonssaker: 

PSDE 24/24 Gjennomgang av emnerevisjon 

Samme terminologi, samme struktur, beskriver undervisning, progresjon og vurdering på 
samme måte. At emnebeskrivelsene dekker aktivitetene som studentene skal gjøre. 

De siste årene har det vært en omdreining til større refleksjon og teoretisering. Dette tar mye 
fokus fra det skapende/praktiske og sentrale delen av prosjektet. Spesielt i DES350 har 

vurderingsformen tatt innover seg dette. Ta med beskrivelsen om refleksjonskomponenten 
fra gammel plan inn i vurderingsformen. 

Sensorveiledninger skal foreligge i alle emner med vurdering. Ønskelig at 
sensorveiledningene tar hensyn til om vurderingen er summativ eller formativ, og hvordan 

dette gjenspeiler emnets læringsmål. Dette bør inngå i en mal for sensorveiledninger. 

 

Ta med oblig i DES350: Participate in group development for exhibition. 

Ta med nytt punkt i LUB for DES350 om utstillingsarbeidet og prosjektet som studentene 
skal gjennomføre. 

DES310: inkludere Torkell sin kommentar til mål og innhold. 

 

Revisjonene av emnebeskrivelser og studieplan behandles av programstyret 07.10.24. 

 

IV) Vedtakssaker: 

 

Møte 7/2024 del 1 

Protokoll fra møtet i Programstyret ved Institutt for design (PSDE) 
 

Torsdag 26.09.2024. kl. 13.00 
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PSDE 25/24 Godkjenning av programevaluering for 
Masterprogrammet i design 

Vedtak:  
Programstyret for design anbefaler programevaluering av Masterprogrammet i design med 

de bemerkninger som kommer frem i møtet. 

Magnus (forslag ble lagt inn i teksten i møtet). 

- Opptak: Tydeliggjøre den faglige profilen er viktig, men en annen viktig ting er å 
formidle programmet ut. «Formidle», må med. 

- Opptakstall: Den gjennomgående tendensen på opptakstall er fallende, med en 
betydelig gjennomgang i 2024. 

- Endre ordlyden på studentenes tilbakemeldinger om at MA er som en mini-phd. Hva 
menes egentlig med dette? 

Merknad:  

- Viktig at instituttet er konkrete på de reelle fagområdene instituttet har kompetanse 

på. Uten dette mister instituttet synlighet. 
- Viktig at studieplanen bedre beskriver at utvekling kan skje enten i andre eller i tredje 

semester, ikke i begge semestrene. 
- Man bør vurdere om valgemnene bør revideres mot å bli mer fagspesifikke.  

- Evalueringen bør være klarere på at designutdanningen er skapende, med sterke 
relasjoner til kunstneriske prosjekt og resultat. 
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Til stede:   

Mikkel Wettre (programstyreleder)  

Torkell Bernsen 

Taran Neckelmann 

 

Sara Bjørneset (sekretær)  

 

 

 

 
 

1) Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Godkjent 
 

2) Godkjenning av protokoll 

Samlet protokoll fra møtene den 26.09.2024 og 07.10.2024 godkjennes i slutten av 
oktober. 
 

 

PSDE 26/24 Godkjenning av emnerevisjon for Masterprogrammet i 
design 

 

Vedtak  

Programstyret for design anbefaler foreslåtte emnerevisjoner i Masterprogrammet for design 
i tråd med SKKs merknader med de merknader som kommer frem i møtet. 

 

Programstyret for design anbefaler foreslåtte studieplan revisjoner i Masterprogrammet for 

design. 

 

 

Møte 7/2024 del 2 

Protokoll fra møtet i Programstyret ved Institutt for design (PSDE) 
 

Mandag 07.10.2024. kl. 13.00 

303 


